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إن الذين آمنوا والذين هاجروا وجاهدوا | د . حازم شومان
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اللهم لك الحمد كله ولك الملك كله وبيدك الخير كله. واليك يرجع الامر كله. اللهم صلي على عبدك ونبيك محمد. صلى عليه وسلم في
الاولين والاخرين وفي كل وقت وحين. اما بعد زي ما سمعنا كده يعني افضل صلاة في الاسبوع كله اللي هي فجر الجمعة. زي ما

سمعنا
ربنا سبحانه وتعالى يؤمر الامر من السماء الى الارض. يدبر الامر. يعني كلمة تطمنك قوي لو قلوبنا مستقبلات الايمان فيها سليمة اكيد

مطمنة قوي يعني هو انا خايف ان ربنا هو بيدبر امر الكون ينسى عمرك مسلا؟ ولا انت خايف ان ربنا ما يدمرلكش امرك على
مصلحتك وعلى دينك

يدبر الامر من السماء الى الارض. الله مدبر امر مخلوق مخلوق. الله يدبر امر الدعوة في بلدنا وفي كل مكان في الدنيا الله يدبر امر
دينك ودنياك. الله يدبر الامر كله سبحانه وتعالى. فكرنا يا اخوانا يعني ايه تبدأ القلب وتموت منك؟ قال تعالى

ان الذين امنوا والذين هاجروا وجاهدوا في سبيل الله اولئك يرجون رحمة الله. والله غفور رحيم. ان الذين امنوا والذين هاجروا
وجاهدوا في سبيل الايمان. ده احسن  قال تعالى يا محمد

قال تعالى قال تعالى الشيخ محمد سمير ربنا يحفظه ويبارك في   ان الذين امنوا والذين هاجروا وجاهدوا في سبيل الله اولئك
يرجون رحمه الله. والله غفور رحيم. واحنا رايحين دلوقتي بازن الله سبحانه وتعالى يعني رايحين كده لبعض الاسر الفقيرة باذن الله

سبحانه وتعالى ولعله يا رب يكون يوم في الخير كده ويكون يوم مقبول عند الله
سبحانه وتعالى وتبقى قافلة خيرية كده ايه؟ يعني على قدنا ولكن ربنا يقبلها يا رب. الواحد زكر قول الله ان الذين امنوا والذين

هاجروا هاجر قال لك فاعل. يعني ايه فاعل؟ قال لك يعني هو هجر للباطل والباطل هجره. يعني مش بس انت بتهجر
باطل والباطل ده مع الناس مشاعر. لا والباطل بيكره الحق برضو. هاجروا يعني هجر قصاد هجر. وجاهدوا قال لك يعني ايه شاهدوا؟
قال لك الموضوع قال لك ان انت بتجهد نفسك في حرب باطل والباطل بيجهد نفسه في حربك يبقى جهد وصبر جهد وفي ناس تانية

قال قالوا المجاهد
صعبة كده ان انا بحط الساعد بتاعي. جنب الساعد بتاعك عشان اساعدك. فقال لك ان الجهادوا دي كده ان انا بحط جهدي جنب

بجهدك عشان نعمل حاجة لدين الله. عشان نقدر ننصر دين ربنا سبحانه وتعالى فبنحط مجهوداتنا جنب بعض. ان الذين امنوا يعني يا
اخوانا

زي ما قال الحق بينزلوا الكون قال الباطل بينزلوا جهد زي ما وترجون من الله ما لا يرجون هو ده الفرق ما بين ده وما بين ده سبحان
الله شاب كده من الشباب وبنتكلم بيقول لي اربعة اربعة من اصحابه وحبايبه ماتوا بيقول لي وراء بعض واحد مات وهو حر

مخدرات غرزة في جسمه وهو بيخدر. بيقول التاني وهو بيخدر جاله فيروس سي. الفيروس نشط وبقى نشيط بيقول وزنه وصل
لتلاتين كيلو لتلاتين كيلو بيموت يعني واحد راجل بعت بواحد وتلاتين كيلو بيموت ونايم في السرير وكان

يدي لاصحابه فلوس يهربوا له حقنة الهيروين بالورقة. وهو بيموت ومات يعني ومات وهو برضو ايه؟ وهو بيخدر والتالت والرابع
مات برضو وهو بيدمن بالتاثير الادمان. طب وانت تكمل يعني الشاب اللي كان بيقول هو بيشرب وجاب هو الروز وبيموت. وقاعد

يقول يعني انا دلوقتي اموت وكل اللي بيشوفوا معه دول هيكتبوا. وانا هبقى عرضة لهم
المهم يعني ربنا عداها له وربنا نجاه. ورجع يشرب تاني في نفس القعدة. في قضية ان كله بيمسكوه. مش انت بس اللي بتمسكوه.

مش انت بس اللي بتبذل صلاة الفجر مش انت بس اللي بتبزل مجهود انك انت نازل الوقت لاسر صغيرة ورايحين بازن الله سبحانه
وتعالى نتوكل على الله ان احنا نشوف الفقراء

واصعب حاجات الارامل والمساكين. وتشوف اليتامى بنعمل حاجة عشان اخرتنا. عشان نلقى الله سبحانه وتعالى. مش انت بس؟ اهل
الباطل بيبزلوا مجهود رهيب. حتى عارفين عمرو بن رحيم الخزاعي عمرو الخزاعي ده ده بطل ده بطل من الاطفال تاريخه البشرية

ده زي
كفارة كده زي على قد ما جفارة كان بطل في راسه الشيوعية في الارض ده كان بطل في نشر الاوفاق في الغرب. النبي عليه الصلاة

والسلام يقول رأيت عمرو بنحيي الخزاعي يجر قصبه في النار. يعني بيزور انهاره في النار. عمرو ابن محيي بقى في الشرك. والاوزان
وكان في ميزان العربية كلها على

على التوحيد دعا الى الخلية ما فيش حد سمع كلامه. طيب عمل ايه؟ اكتشف ان لازم يكون في رموز للباطل عشان الباطل يبدأ
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انتشروا دعوته تغتسل بدأ يدور على الاوزان فين الاوزان؟ يعني بدأ يتوقع انه يودوا سواه ويبوس ويعقوا نصرة اللي هي اوسام
قوم نوح مدفونة في مقاهي كده زي منطقة جدة. راح عمل عملية حفريات. ودور على الاوزان القديمة بتاعة التاريخ البشري القديم

بعد ما طلعها المفروض بقى بيحطها عنده وانا اللي عندي الاوزان واللي عايز الكيانة الجديدة دي يجيبها. وزعها على القبائل عشان
المهم ان انا اللي يتقال ان انا اللي جبت الموضوع وانا اللي عملت كل حاجة. المهم ان العقيدة الباطنة بتاعته تنتشر. شايفين التجرد؟

تجرد ممكن مش موجود عند كثير من ابناء الحق. عند كثير من دعاة الحق. وسع الاوثان على القبائل. واشرق القبائل الموجودة كلها
في الدعوة

وقبل ما يموت عمرو ابن ضحية الخزاعي كانت جزيرة العرب كلها بتعبد الاوثان. وكانت الوزنية وهو عمل شريعة للاوزان وهو اللي
اعمال الانعام تنظر للاولاد بس والانعام اللي حرام على تاكلها والانعام هو اللي عمل شرائع وعمل حلال وحرام

يعني الناس دي بتتعب هيجيبها هاجر هدم قصاد هجر. شاهد جهد قصاد جهد وهم بيناموا. اعملوا على مكانتكم يعني اعملوا على
مكانتكم وقل للذين لا يؤمنون اعملوا على مكانتهم. يعني ايه يعملوا على مكانتكم؟ يعني اعرب الخلق والكبوت على مكانتكم

يعني ابذلوا كل امكانياتكم في نصرة الباطل. انا عاملون احنا كمان هنبذل كل امكانياتنا في اسرة وهم بيتعبوا وبيتعبوا في المعصية.
بيتعبوا في الجهاد. لما حبة الصليبية طلعت من اوروبا عشان يعني تاخد القدس. كانوا

ميت الف واحد على ما وصلوا القدس كانوا اربعة واربعين الف واحد متين وستين الف جندي صديقي اتقتلوا في الطريق. اتقتلوا في
المعارك مع المسلمين والاربعين الف اللي وصلوه خدوا القدس. يعني متخيل التانيين عندهم همة برضو. التانيين عندهم عزيمة برضو.

التانيين عندهم جهد برضو. فربنا بيقول
والذين هاجروا وجاهدوا في طب ليه ربنا ما قلش ان الذين امنوا وهجروا وشابوا؟ ليه الذين امنوا الواحدا؟ والذين هاجروا وجاهدوا
واحدا لان الايمان ده الدينامو. الايمان ده كل حاجة. هو ربنا ده بيقول ايه يا ايها الذين امنوا؟ يا ايها الذين امنوا ليه؟ انا الوقتي لو انا

معي آآ مسلا آآ الشيخ محمد
واحد ميت. فانا عايز مسلا آآ اشيل مكتب وانقله. اقول ايه؟ تعالوا ننقلوه معي ولا تعالوا نشوف محمد معي؟ طب انا عايز هقول

تعالوا انا بكلم الصاحي انا بكلم الميت اعمل له ايه؟ انا هكلم الجزء اعمل لها ايه؟ انا
ربنا لما بيقول يا ايها الذين امنوا بيكلم الصحفي. بيكلم اللي عنده روح. بيكلم اللي بيسمع ويبصر. بيكلم اللي عنده ارادة وعزيمة

الايمان هو سر الارادة والعزيمة ان الذين امنوا والذين هاجروا وجاهدوا يبقى مش ايمان الايمان المغيب الايمان اللي دفع
فهجر الباطل ولجهاد الباطل. الايمان اللي جاب نتيجة من اول من امن بمحمد والشيخ حازم؟ من اول من امن بمحمد  مين بقى؟

السيدة خديجة. السيدة خديجة. من اول ما امر محمد آآ دكتور محمد. كان اول من امن بمحمد
سيدنا محمد يا شيخنا. سيدنا محمد استاز ياسر شف المحلبة بقى مش عارف بقى يعني لازم برضو اول من امن بمحمد هو محمد

عليه الصلاة والسلام انا الرسول بما انزل اليه من ربه بعد كده هم الذنوب. ها فلما فصل ايه؟ طالوت فلما جاوزه هو
والذين امنوا معه لازم الاول واحد يعدي. لازم الاول واحد يبدأ فيعني ايه انا امنت؟ يعني انا امنت بقضية. انا امنت برسالة. انا امنت

بالطريق ده انت مؤمن بالطريق ده؟ انت مؤمن بالقضية بتاعتنا؟ انت مؤمن بقضية الدعوة الى الله. انت مؤمن برسالة الدعوة
الوقوف مع الحق ضد الباطل. انت مؤمن بان الطريق اللي احنا ماشيين فيه ده هو اللي هيجيب الدين والدنيا والاخرة والسعادة

والرزق والبركة والفتن انت مؤمن بالطريق ده ولا ما انتاش مؤمن بالطريق ده ان الذين امنوا والذين هاجروا
وجاهدوا شف بقى المفاعلة دي معانية رهيبة في اللغة المفاعلة في اللغة تفيد المبالغة مش اي هج ومش اي جهاد. المفاعلة في اللغة

تفيد المقاومة هجر قصاد هجر جهد قصاد كود. المضاردة في اللغة تفيد المؤازرة بتشمس بالاجر بعد. انا بحط جهدي على جهدك
وبحب مشاعري على مشاعرك عشان دين الله ينتصر. صيغة المفاعلة في اللغة لها دلالات كتير جدا والذين هاجروا وجاهدوا في سبيل

الله في طريق ربنا عشان نصرة دين الله. اولئك يرجون رحمة الله. مش اولئك يرجون عملهم. اولئك
رحمة الله. يعني في النهاية انت قلبك مش متعلق بعملك. قلبك مش متعلق بصلاتك وصيامك واعمالك الخيرية. وسعيك على

والمساكين وصارت على حوائج الفقراء. قلبك مش متعلق بالدعوة اللي انت اشتغلتها. والجولات قلبك معلق برحمة الله. اولئك
لغة اللي هو ايه غلبت ظن وتوقع الشيخ. يعني غالبا كده ان شاء الله بازن الله ربنا مش هيسيب الجزيرة يعني ايه يعني مش ربنا ما

بيسبش عنده طبعا ابدا. لو على الظن في الله فهو يقين انما لو من ناحية عملنا وعملك ان شاء الله ما دام ربنا يفتح لنا باب الطاعة
ان شاء الله بازن الله ان ربنا مش هيسبني. ساعات لما الواحد ينزل كده يعني سبحان الله في جولة ولا مع شباب على قهوة اقول لهم

سبحان الله! الوقتي فيه ميت الف شاب
اشمعنى انت يا عم اللي ربنا معه في غير حد يكلمك؟ اشمعنى احنا الوقت اللي ربنا من علينا ان احنا نتكلم عنه؟ يبقى في باب خير

ربنا فاتحه لنا. ما تضيعوش
اولئك يرجون رحمة الله والله غفور رحيم. اخواني احبابي في الله يعني آآ يعني بعض اخوانا اللي معنا هنا دلوقتي بازن الله سبحانه

وتعالى يعني يعني ساعتين كده ان شاء الله بازن الله وتلات ساعات كده ان شاء الله. وننطلق ان شاء الله بازن الله في يعني اه



محاولة للسعي احترام
مساكين قال رسول الله صلى الله عليه وسلم الساعي على ابن عبادة والمسكين كالمجاهد في سبيل الله. وكالصائم الذي لا يفطر

القائل الذي لا يفطر. الله اكبر. ثواب الاعمال الخيرية. احنا اتعلمنا كتير ثواب الصلاة سواء الصيام سواء قيام الليل
بس يا اخوانا ناس كتير قوي مننا سايبها سواء عمل الخير. سواء صنع الخير سواء بالاخلاق سواء بخدمة المسلمين ثواب ده ثواب انا

وكافل اليتيم في الجنة كهذين. كافل اليتيم اللي كفله زي ولاده كده. مش اللي رزاله بخمسين جنيه اول الشهر ومشي
الساعة متأخرة والمسكين اللي بيسعى لحوارقهم زي حوائجهم بالزبط. مش برضه اللي رمى له بخمسين جنيه. اول الشهر ومشي.

ازاي؟ ايه ده انا بجتهد من اجل ان يستعمله الله في ابواب الطاعة. نسأل الله التيسير. ونسأل الله التوفيق. ونسأل الله الثبات. ونسأل
الله الفتح. اللهم اجعل نفوسنا

ازكي لا انت خير من زكاها. انت وليها ومولاها. اللهم اهدنا وسددنا. اللهم انا نسألك الهدى والسداد اللهم اهدنا لاحسن الاخلاق. لا يهدي
لاحسنها الا انت. واصرف عنا سيئها. لا يصرف عنا سيئها الا انت

اللهم ربي لنا اولادنا. اللهم اغسلهم فرشة صالحة. اللهم ابتهم نباتا حسنا. اللهم اصطنحهم بنفسك واصنعهم على عينك. اللهم اصلح لنا
في ذرياتنا. ربنا هب لنا من ازواجنا وذرياتنا قرة اعين. واجعلنا للمتقين اماما

سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا اله الا انت استغفرك واتوب اليك


